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Het is eind November en het heeft 1 nacht flink gevroren waardoor onze notenboom in 24 
uur al zijn blad heeft verloren. Wij zijn er blij mee want dan is het makkelijk opruimen en ben 
je snel klaar met bladharken. Het blad van de notenboom moet opgeruimd worden want 
anders krijg je kale plekken in je gras het blad van de andere bomen en struiken blijft liggen 
voor het bodemleven zoals de kleine kevertjes en spinnetjes, wormen en muizen. 
De redactie van de Hanenpoot heeft vergaderd maar er stond weinig op de agenda want het 
verenigingsleven staat ook dit jaar weer op een heel laag pitje nu de pluimveefokkers weer 
niet met hun dieren naar de tentoonstelling kunnen. De verenigingen die wel een show 
organiseren missen de levende inbreng van het pluimvee waardoor het toch wel heel stil is 
op de shows. 
Onze konijnen tatoeëerder krijgt les om te leren om gaan met de nieuwe tangen en cijfers. 
Hierover meer verder in deze Hanenpoot. 
Onze overheid is bezig om een vaccin te maken om de kippen te enten tegen vogelgriep. 
We hopen dat ze dat snel kunnen ontwikkelen maar dan is het nog niet zeker of het wel 
gebruikt gaat worden omdat Europa en de consument geen eieren willen van kippen die 
gevaccineerd zijn . Wij hopen dat er snel een oplossing komt zodat we als kippenfokkers ook 
weer mee kunnen doen aan de tentoonstelling, zodat de vele kippenrassen die door 
hobbyfokkers in stand zijn gehouden niet voor altijd verloren gaan. Hoe langer de ophokplicht 
en het vervoersverbod blijven gehandhaafd hoe moeilijker het wordt voor onze hobby. 
Het zou heel jammer zijn als dit cultureel erfgoed verloren gaat maar we houden hoop dat het 
goed komt. 
Op zaterdag 21 januari willen we samen met de leden van Gallinova naar de Noordshow in 
Hardenberg als daar genoeg animo voor is. Ook het inkooien van konijnen en duiven zou 
dan weer gezamenlijk kunnen en we nemen de dieren dan zaterdag weer mee naar huis.                                                                                                  
Wij wensen jullie allen Gezegende Kerstdagen en voor het nieuwe jaar een heel goed en 
gezond 2023 en een heel goed fok jaar zonder beperkingen. 
    
        
 
 
 
 
CONTRIBUTIE  2023 
 

  
     door 
     Jan Vogel 
  

 
Het nieuwe jaar staat weer voor de deur. Weer tijd om uw contributie te betalen. 
De contributie per 1/1/ 2023 bedraagt € 25,--. De contributie voor jeugdleden bedraagt  
€ 10,--.  Het verschuldigde bedrag moet worden overgemaakt naar bankrekeningnummer: 
NL71 ABNA 0468 4644 68 ten name van K.V. Gallinova.   
 
 
 
          

 
 
VOORWOORD 
 
 

Door 

Corry Top 
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RINGEN 
BESTELLEN 

Door  

Ane Visser 

                    
 
Ringen bestellen Hoenderachtigen en Wilde duiven 
 
De site waarop u ringen kunt bestellen is aangepast. Ga naar Kleindier Liefhebbers 
Nederland en klik op  “Ringen bestellen”. 
Als u voor het eerst in dit nieuwe systeem Uw ringen bestelt, dan moet u een “Account” 
aanmaken. 
Houd uw Fokkerskaart bij de hand. U kunt pas ringen bestellen wanneer U de rekening voor 
uw Fokkerskaart heeft ontvangen (midden december 2019).   
Uw account moet ook een wachtwoord hebben. Om dit te onthouden is het misschien handig 
om dit op de rekening te noteren. 
Na een account te hebben aangemaakt klikt u op “Registreren” en moet een “Activatiecode” 
worden ingevuld, welke u via de e-mail ontvangt. Sluit Digiring niet af terwijl u naar uw e-mail 
gaat, anders werkt uw activatiecode niet meer. Als deze code geactiveerd is, kunt u uw 
bestelling doen. 
Van u wordt verwacht dat u aantal, ras en maat duidelijk aangeeft. Na een regel ingevuld te 
hebben, verschijnt automatisch de volgende. Het verschuldigde bedrag verschijnt ook in 
beeld en door vermelding van uw Banknummer kan het bedrag automatisch worden 
afgeschreven. 
Bij een volgende bestelling kunt u klikken op het linker veld en vult u uw e-mail en 
wachtwoord in. 
Mocht u uw wachtwoord zijn vergeten dan kunt u dat aanklikken en krijgt u via e-mail 
aanwijzingen hoe u verder kunt gaan. Mocht u geen e-mail binnenkrijgen, kijk dan ook in 
“ongewenste berichten” of “spam”. Komt u er niet dan kunt u ook Piet Bouw bellen, tel.: 0318-
416789 of per mail naar leden@kleindierliefhebbers.nl. Ook staat instructie op de site van de 
KLN. 
Ringen voor sierduiven zijn te bestellen via Gerrit Koerhuis (Koerhuis@gmail.com) of tel.: 
038-3759278 , daar deze Bond nog geen systeem heeft om ringen digitaal te bestellen 
 
 

 
 
Ook in 2023 is het weer mogelijk om uw konijnen te laten tatoeëren. Het tatoeëerreglement 
kunt u nalezen op de site van de KLN: www.kleindierliefhebbers.nl, selecteer organisatie, dan 
Statuten en reglementen. U krijgt dan een rij statuten en reglement. Daartussen staat 
Richtlijn merkenbureau. Daar vindt u het complete reglement. 
 
Evert Jan Top zal ook dit jaar gaan tatoeëren. 
Zijn telefoonnummer is: 0655520551 

TATOEËREN 
2023 

Door 

Evert Jan Top 
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Het adres voor het tatoeëren is: 
Fam.  Top 
Kallenbroekerweg 19 
Barneveld 
De kosten zijn 50 eurocent per dier.  
Alleen schone en gezonde dieren komen in aanmerking. 
 
De data voor 2023 zijn: 
Maandag 6 maart, 3 april, 1 mei, 5 juni, 3 juli, 7 augustus en 4 september 
Graag om 19.15 uur aanwezig.  
Houd voor wijzigingen de HANEPOOT en de MAIL in de gaten! 
 
 
 

 
Vandaag woensdag 30 november ben ik op weg naar  Joost en Magda van Leeuwen in 
Putten . 
Met Joost en Magda heb ik vaak prettige gesprekken gehad eerst al jaren geleden op de 
show van Gallinova toen ze ook in de prijzen vielen met de Wener en de Amrock  kriel .Het 
zijn in  mijn beleving pure heel gedreven kleindier liefhebbers die van de hobby genieten  en 
ik kijk er naar uit.  
Voordat  ik in Putten arriveer, wil ik zelf nog wat opmerken. 
Het is opmerkelijk hoe vaak je tegenwoordig over welzijnsaspecten in  de kleindierhobby  
praat. Je hoeft maar te zeggen dat je als hobby konijnen fokt en het gesprek is zo op de 
wagen. 
De dierhouderij is een onderdeel van het politieke spel geworden door de  ontwikkeling van 
nieuwe wetgeving staat het houden van dieren voortdurend ter discussie. De ontwikkelde 
wetgeving is uitermate vaag wat betreft implementatie en  handhaving en dat is voor met 
name de hobbyist kwalijk. 
Door vele krantenartikelen heeft het imago van de kleindierhouderij een behoorlijke knauw 
gekregen. Er zijn heel veel misverstanden en we hebben te maken met een sterke politieke 
lobby maar toch is het, hoewel de discussies vaak zeer pittig kunnen zijn , goed in gesprek te 
gaan over het houden en fokken van met name rasdieren. De maatschappij wordt regelmatig 
geconfronteerd met beelden van ruimingen dit jaar al meer dan  6 miljoen kippen, eenden en 
kalkoenen. Hoewel wij daar niets aan kunnen doen wakkert dat de discussie over dierwelzijn 
wel enorm aan. Het is opmerkelijk dat we ondanks alle ervaringen in de pluimvee industrie 
nog steeds maar doorgaan met aanvoer van nieuwe dieren die geen enkele immuniteit 
hebben. Het is nog onduidelijk bij hoeveel wilde vogelsoorten het virus inmiddels heeft 
toegeslagen maar wel is duidelijk dat bij diverse soorten een piek in sterfte is waar te nemen. 
Belangrijk is hoe deze populaties zich hiervan gaan herstellen. Na deze overpeinzingen 
achter het stuur ben ik inmiddels bij Joost en Magda aangekomen . 
Een leuk huis vanuit de kamer kun je prachtig in de tuin met een flinke vijver  kijken. Door 
een aantal rondvliegende vogels kom ik op de gedachte dat je hier zo een mooi promotie 
filmpje voor de vogeltelling  zou kunnen maken. Daar beginnen we het gesprek niet mee 
,want ik zie een schilderij van een bekende Rotterdamse schilder van havengezichten met 

 
Op bezoek bij 
Joost en Magda  
Van Leeuwen 

door: 
Piet Bodingius 
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boten in een mooie klassieke lijst , die bij mij ook allerlei herinneringen oproept over deze en 
andere schilderijen praten we geruime tijd. 
Ook over een andere kunst  namelijk die van het ouder worden en de complicaties die zich 
daarbij voordoen. Toen ik Joost jaren geleden op de tentoonstelling  sprak had hij hele 
ernstige rugproblemen maar door een goede behandeling  en een positieve instelling heeft 
dat toch een positieve wending genomen. 

De verhuizing van de boerderij in Achterveld nu 4 jaar 
geleden was een hele stap. De shetlandpony’s ,schapen en  
kippen kunnen niet meer, maar er  liggen daar ook vele 
mooie herinneringen zoals de barbecue in de wagenloods. 
We gaan naar buiten wat opvalt dat de woning op een mooi 
ruim perceel is gebouwd ruim 600 m2. Het geeft veel 
mogelijkheden voor de hobby er zijn mogelijkheden om de 
vogels ook binnen in de garage onder te brengen. Buiten is 
een ruime volière waar je vanuit de kamer mooi opkijkt. De 
kanaries brengen regelmatig hun serenade en verder zijn 
er diverse kleine tropen. Dan is er een  mooie diepe vijver 
met een groot aantal goudvissen. Een flinke filter zorgt voor 
handhaving  van een goede waterkwaliteit .Het ziet er heel 
mooi uit. 
Ik vertel dat ik kortgeleden ook van iemand die zijn vijver 
moest opruimen ruim 50 goudvissen kreeg en dat binnen 
een dag er al een reiger ten tonele verscheen en later nog 
een. Ze hebben mij al 

eerder verrast zodra de goudvissen een beetje op maat 
zijn worden ze in Ede opgegeten .Ik heb er maar een net 
over gemaakt. In Putten valt dat gelukkig mee, daar is het 
meer leven en laten leven . 
De huisvesting van de konijnen is heel fraai mooi breed 
en diep.  Er is goed nagedacht over ventilatie zowel  in de 
achterwand als aan de half open voorzijde waardoor een 
goede doorstroming van lucht ontstaat. Er zijn 24  ruime 
diepe hokken van 80 cm breed en mooi diep van de 
bekende Duitse hokkenbouwer Kirschstein en dat zijn 
hele doordachte systemen .Waarbij de bodem van gaas 
is en de uitwerpselen worden opgevangen in een lade. In 
de lade is vlas aanwezig voor de absorptie om ammoniak 
te beperken. Er wordt gewerkt met werpkisten die in dit 
systeem heel mooi zijn uitgevoerd. 
De rassen zijn de Wener in de kleurslag Konijngrijs, de 
wildkleur en de Rode Nieuwzeelander. 
Dat Joost Weners had was mij bekend maar de Rode Nieuwzeelander was een  verrassing. 
Ik kan die keuze heel goed begrijpen.De Rode Nieuwzeelander is een bijzonder ras  vooral 
door zijn fraaie warm rode kleur en kent ook  een behoorlijke groep van fokkers verenigd in 
de fa-ro-de club .Het is een heel fraai en rustig konijn en wordt vaak om die reden ook op 
kinderboerderijen  aangetroffen .In Amerika  en Engeland is het ook een heel populair ras. 
De mest wordt verzameld in een  bak en regelmatig geleegd voor de volkstuinen .Het is 
prima mest en verteerd zeker met wat stikstof toevoeging heel snel. 
De verzendkisten zijn heel doordacht en op een vlakje met schoolborden verf kan heel 
makkelijk met een krijtje worden aangegeven welk dier erin zit  
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We gaan de tuin in, een mooie besloten tuin met veel soorten heesters .Er vliegen diverse 
vogels rond o.a. een stel appelvinken. 
Binnen praten we nog wat na over de shows. Joost heeft een duidelijke voorkeur voor 
eendaagse keuringen. Joost en Magda zijn echte verenigingsmensen  die graag hun 
ervaringen  met andere fokkers  delen.  Het was mooi vanmiddag te spreken over onze 
hobby en de beleving daarvan. Het is duidelijk dat het voor hen heel veel meer is dan een 
vrije tijdsbesteding 
Joost en Magda bedankt. 
 
 
Verslag  
Keistadshow 

 
      Door:  
      Ane Visser 

  
De Keistadshow is één van de drie grootste Sierduivenshows waar alleen sierduiven worden 
ingezonden. Naast de Sierduivenshow Noord Nederland en de sierduivenshow Zuid 
Nederland is er alleen nog De Gelderlandshow (Bondsshow Sierduiven) en de Noodshow 
waar ook dit jaar konijnen kunnen worden ingezonden. Natuurlijk kunnen ook plaatselijke 
verenigingen nog een tentoonstelling organiseren waar beide diersoorten plus eventueel 
oorspronkelijke duiven welkom zijn. 
Dit jaar waren er oorspronkelijk ruim 1700 sierduiven aangemeld en betekende dat er twee 
keurmeesters extra nodig waren. Wel tien andere, niet gecontracteerde, zijn daarvoor 
benadert en gelukkig waren er twee die beschikbaar waren en bevoegd. De opbouwdag was 
donderdag 24 november en dan zie je dat door vergrijzing en weer minder hulp was dan een 
jaar eerder. Toch lukte het om rond 12.00 U. de show ingericht te hebben en konden van een 
“Chinees” genieten. Op de maandag ervoor kwamen er diverse meldingen binnen van 
inzenders die in een gebied woonden waar Vogelgriep geconstateerd was en daardoor vielen 
er maat liefst 160 inzendingen uit. Meteen het hele keurschema aangepast om de 
keursmeesters nog een volle keuring te geven. Inmiddels waren de kooilabels en indeling bij 
de keurmeesters al verstuurd. Een paar inzenders melden vlot dat ze niet zo tevreden waren 
bij welke keurmeester hun duiven ingedeeld waren, maar door te gaan schuiven kon 
hoofdzakelijk weer de indeling van het vraagprogramma gevolgd worden. De afmeldingen 
waren voor het grootste deel binnen twee rassen en konden de twee vrijgekomen 
keurmeesters andere rassen geven en konden er één afzeggen en bleek er één keurmeester 
ziek te zijn. Bij de sierduiven zijn er Erecertificaten te verdienen. Als een keurmeester 
minimaal 50 duiven keurt mag hij op Regioshows één Erecertificaat toekennen, maar bij 
minimaal 60 twee. Dus het streven is om alle keurmeesters minimaal 60 duiven te laten 
keuren. Als een bepaalde duif onder drie verschillende keurmeesters een Erecertificaat heeft 
behaald, dan kan deze duif een Kampioensdiploma daar mee verdienen, welke op de 
Jaarvergadering van de Sierduivenbond wordt uitgereikt. Dat is ook dit jaar weer gelukt en 
zaten gemiddeld op 74 sierduiven per keurmeester. Uit Barneveld waren er vier inzenders. 
Gert Schreuder had Kleurpostduiven en Duitse Vliegtippler ingestuurd en kwam met een 
bruin getijgerde kpd aan een mooi aantal punten. Dirk de Koning kwam ook met zijn 
Gelderse Slenken goed voor de dag, maar er was geen concurrentie. Justin v.d. Bovenkamp 
timmert aan de weg met zijn Nederlandse Helmduiven en had bij de zwarte mooie predicaten 
en hij is ook druk in de weer met aparte kleurtjes bij de Kleurpostduiven en werd met een 
almond oude doffer de fraaiste in het ras. Rien Top was door een ziekte al zijn duiven 
kwijtgeraakt en kon dus dit jaar niet meedoen. Ondergetekende kwam bij de Oud Hollandse 
Meeuwen niet echte uit de verf, maar bij de Nederlandse Schoonheids Postduiven mooie 
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resultaten en ook de Antwerpse Smierels konden de keurmeester bekoren. Ook het 
opruimen verliep vlot en huren daar een groep van de Scouting voor in. Een tiental jonge 
meiden en jongens zorgen er dan voor dat we dan om half acht s’avonds klaar zijn. Alle 
eigen materialen worden in twee grote zeecontainer zorgvuldig gestapeld en worden door 
een bedrijf op een truck getild en bij een aannemer op het terrein opgeslagen. Ondanks alle 
aanpassingen is het een geslaagde tentoonstelling geweest en gaan op naar de 50e. 
Keistadshow in 2023 !! 
 
 
 
Verslag  
Affligem 

 
      Door:  
      Martin Zwanenburg 

 
 
 
We hebben de grootste internationale pels en pluimdierenshow in Affligem bezocht.  
We hebben overnacht in Aalst in een oud burgemeestershuis dat zeer stijlvol was ingericht.  
 

                         
Het pand heet het Roal Astrid Hotel en wij sliepen op de derde verdieping en onze kamer 
was Fabiola genaamd. In dit huis is onze toenmalige koningin Juliana meerdere malen te 
gast geweest. De nostalgie van het oude burgemeestershuis droop er gewoon af.  
Een stijlvolle eikentrap en stillevens aan de muur die voor mij boekdelen spraken!  
Na drie jaar geen show meer hebben kunnen bezoeken waar ook  pluimvee was werd dit een 
historisch moment voor ons, een show met kraaiende hanen. Een streling voor het oor.  
Wij waren er na toe gereisd omdat daar de examens voor onze Hollandse keurmeesters 
werd afgenomen omdat dit in Nederland  niet meer tot de mogelijkheid behoord.  
We hebben hier dus veel Nederlandse examinatoren en keurmeesters ontmoet.  
De show had 3157 ingeschreven dieren waarvan 240 park en watervogels, 880 grote hoen-
ders , 695 krielen,912 duiven, 480 konijnen en 71 ter erkenning dieren.  
Voor de erkenning gebrachte dieren waren de Toulousegans met slab in buff zwart columbia. 
Bij de duiven Eichbuler blauw gekrast en de Horseman kropper Meellicht geband.  
Bij de grote hoenders de Brakel citoen blauw geband, Zijdehoen Wit zwart gevlekt, Zijdehoen 
met baard Chocolade, Zijdehoen naakthals wit, Brahma Zwart wit gepareld, Aarschotse kriel 
koekoek goudhalzig, Antwerpse baardkriel Witkwartel, Watermaalse baardkriel Zilverparel-
grijsporselein en de Hollandse kriel Dun zalmkleurig.  
De Belgische speciaalclub van de Bramha hield hier de clubshow met ruim 400 dieren.  
Van al deze dieren kwam er slechts 10% boven de 94 punten.  
Daar Belgie slecht 20 kippenkeurmeesters heeft en nog minder konijnenkeurmeesters en de 
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watervogelkeurmeesters nog zeldzamer zijn werden er veel buitenlandse keurmeesters in 
gehuurd. Dit had natuurlijk gevolgen voor sommige rassen en zo ook voor de Bramha.  
Hier waren ook de heren Griekspoor en Glastra ingehuurd en Hollandse keurmeester zijn 
nou eenmaal erg nauwkeurig, met alle gevolgen van dien. Het type werd veel al te V vormig 
bevonden, veel koppen aan de smalle kant en het regende spleetvleugels.  
Spleetvleugels is al sinds jaar en dag een bekend verschijnsel bij de Bramha maar er word 
nog steeds niet voldoende aan gewerkt.  
En waren ook stands met voerbakken, broedmachine’s en knuffeldieren.  
Weer eens ouderwets genieten en alle nieuwerwetse regels vergeten!  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



11 

 
Kerstverhaal Door 

Rudolf Roos 

 
 
Buiten was het guur weer en joeg de wind de sneeuw in het rond. Maar binnen, binnen in de 
warme kapperszaak… 
… speelde de radio zijn favoriete kerstliedjes. Kapper Sergio bezemde met ferme vegen de 
haren rond zijn kappersstoelen weg. Hard werken, die kerstperiode, maar ook beregezellig. 
Zo meteen de laatste klant, en dan lekker een paar dagen genieten met de familie. 
Voor de deur stopte een taxi. De taxichauffeur hielp een oude dame uit de auto. Aan zijn arm 
bracht hij haar door de glibberige sneeuw naar de deur. 
“Ha die Gerda, kom binnen meid!” 
De deur ging snel weer dicht om de sneeuw en de kou buiten te houden. Over een uur zou 
ze door een andere taxi weer opgehaald worden. 
Gerda zakte neer in de kappersstoel. “Koffie was het hè, met melk en suiker?” Ze knikte. 
De groeven in haar gezicht zagen er dieper uit dan anders, en haar ogen keken wat waterig 
in de grote kappersspiegel. Op zijn gemakje maakte Sergio een kopje koffie. “’t Is koud hè 
Gerda.” Ze knikte. 
“Hoe is het ermee, Gerda?”, zei Sergio terwijl hij haar het kopje koffie gaf en achter haar ging 
staan. Ze keek hem in de spiegel aan. 
“Moeilijk, Sergio, moeilijk. Ik wil niet klagen hoor, maar… ik mis hem zo.” 
Ze keken allebei naar de stoel. De stoel waar hij altijd zat om de vrouwenblaadjes te lezen 
die op het tafeltje lagen. En naar het bankje buiten voor het raam, waar ‘ie dan altijd even 
ging zitten roken terwijl hij op haar wachtte. 
Sergio knikte. Ondertussen zette hij de benodigdheden voor het knippen en watergolven 
klaar. 21 jaar knipte hij ze al. Ze kwamen altijd samen. En wat een lol hadden ze gehad met 
z’n drieën. Er had zelfs wel eens een klant gevraagd of ze broers en zussen waren. Ja, zijn 
dag was al goed geweest als hij ’s morgens hun afspraak had zien staan in zijn agenda. 
“Ga je nog wat leuks doen met de kerstdagen?” Stomme vraag. Ze hadden geen kinderen 
gehad en de meeste familie was al overleden. 
Moedig keek ze hem aan. “Ik ga er het beste van maken, Sergio.” 
Hij staarde naar de beslagen ramen. “Zelfde als de vorige keer?” 
Ze knikte, maar toch aarzelde hij. Wat er nu in zijn hoofd rondspeelde. Dat kon toch niet? 
Maar, waarom eigenlijk niet? Waarom niet gewoon doen? 
Snel begon hij te praten, ratelen haast. “Zeg Gerda, wat als ik je eens een heel nieuw, ander, 
feestelijk kapsel geef. Met een verrassing? Nee, geen vragen stellen. Ik heb een plan! 
Vertrouw me!” 
 
Ze keek hem nieuwsgierig aan. Toch ook met een klein glimlachje om haar mond. Die gekke 
Sergio ook altijd. 
Toen hij klaar was herkende ze zichzelf niet meer terug. Die blauwpaars geverfde lok, dat 
kon toch eigenlijk niet voor een dame van haar leeftijd… Maar, het had ook wel iets chique. 
En Sergio had gezegd dat het goed bij haar ondeugend glinsterende ogen paste. 
De taxi stond al een tijdje buiten te wachten. “Maar Sergio…” 
“Ssst, niets vragen, mijn plan is nog niet klaar!” 
Hij hielp haar in haar jas en in de taxi. Hij smoesde wat met de chauffeur en keek haar nog 
een keer met een grijns aan. 
“Morgen om tien uur word je opgehaald. Doe je feestelijke jurk aan!” 
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Op eerste kerstdag stapte Gerda ’s morgens nieuwsgierig en opgewonden in de taxi. Die 
stopte bij een huis dat ze helemaal niet kende. De deur zwaaide open en daar stond, met 
een rode kerstmuts op zijn hoofd en een enorme lach op zijn gezicht: Sergio! Hij kwam naar 
haar toe, kuste haar op haar wangen en nam haar mee naar binnen. 
“Broers, zussen, neefjes en nichtjes. Vandaag hebben we een eregast, die ik speciaal 
uitgenodigd heb omdat ik het zo’n fijn mens vindt. Dames en heren: Gerda!” 
Een beetje verlegen maar toch ook wel genietend ging Gerda op in de warmte van de familie. 
Een uurtje later keek ze dankbaar naar Sergio. Hij grijnsde terug en gaf haar zijn grootste 
knipoog. 
De kapper bestaat echt 
Ik heb dit kerstverhaal ooit geschreven als kerstcadeau voor mijn kapper. Het is niet echt 
gebeurd, maar bij hem… had dit zomaar echt kunnen gebeuren. In deze versie heb ik wat 
dingen aangepast en de naam van de kapper veranderd. 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
       

 
       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Te Koop: Konijnenhok  
bij 

Mw. Groenwold 
Telefoon 0342-413962 
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Voor de mensen zich met Kerst vervelen een kleurplaat om de tijd mee te vullen 
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De Redactie van de Hanepoot  
en  

het Bestuur van Gallinova  
wenst U  

Fijne Kerstdagen  
en een  

Gezond en Succesvol Nieuwjaar 
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Agenda 

Door 

De redactie 

 
 
21 januari 2023 Noordshow in Hardenberg 
  6 maart   2023      Tatoeëren van 19.15 uur – 19.30 uur; Kallenbroekerweg 19,B’veld  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bekijkt u de Hanepoot ook eens via de website: 
www.gallinova.nl 

Dan kunt u de foto’s in kleur bekijken 
bekijken. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


